

Title (en)
Cream lotion container.

Title (de)
Cremedose.

Title (fr)
Récipient pour de la crème.

Publication
EP 0613633 A2 19940907 (DE)

Application
EP 94101541 A 19940202

Priority
DE 9302179 U 19930216

Abstract (en)
The invention relates to a cream lotion container, in particular for cosmetics, having an inner container (2) which is closed by a tear-off film (10) in the mouth region (M) and can be inserted in an outer housing (1), fitted with a closure lid (12), in such a way that the closure lid (12) projects over the mouth region (M) of the inner container (2). To achieve an optimum tight closure which protects the product, it is proposed that the inner container (2) has an angular channel (13) which surrounds the mouth region (M) in an annular manner for contact of both the tear-off film (10) and an elastic ring seal (14) of the closure lid (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Cremedose, insbesondere für Kosmetika, mit einem im Mündungsbereich (M) von einer Abreißfolie (10) verschlossenen Innenbehälter (2), der in ein mit Verschlußdeckel (12) ausgestattetes Außengehäuse (1) einsetzbar ist derart, daß der Verschlußdeckel (12) den Mündungsbereich (M) des Innenbehälters (2) überfängt, und schlägt zur Erzielung eines optimalen produktschützenden Dichtschlusses vor, daß der Innenbehälter (2) eine den Mündungsbereich (M) ringförmig umfassende Winkelkehle (13) aufweist zur Anlage sowohl der Abreißfolie (10) wie einer elastischen Ringdichtung (14) des Verschlußdeckels (12). <IMAGE>

IPC 1-7
A45D 40/00

IPC 8 full level
A45C 13/00 (2006.01); **A45D 40/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45C 13/008 (2013.01); **A45D 40/0068** (2013.01)

Cited by
FR2870439A1; EP1665948A1; FR2878698A1; CN112107103A

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
DE 9302179 U1 19940616; DE 59407161 D1 19981203; EP 0613633 A2 19940907; EP 0613633 A3 19940928; EP 0613633 B1 19981028;
ES 2123068 T3 19990101

DOCDB simple family (application)
DE 9302179 U 19930216; DE 59407161 T 19940202; EP 94101541 A 19940202; ES 94101541 T 19940202